

Title (en)

Device for the animated display of pictures, texts or other, similar designs present on the outer surface of a display carrier.

Title (de)

Vorrichtung zur beweglichen Anzeige von auf einer äusseren Anzeigefläche eines Trägers befindlichen Bildern, Texten oder anderen ähnlichen Motiven.

Title (fr)

Dispositif d'affichage animé d'images, textes ou autres motifs similaires, présents sur la surface externe d'affichage d'un support.

Publication

EP 0267065 A1 19880511 (FR)

Application

EP 87402138 A 19870924

Priority

FR 8613478 A 19860926

Abstract (en)

The device is characterised in that the display carrier (2) comprises inflatable pockets (5 to 10) on predetermined areas of the display surface, in such a way that, when inflated, these areas project from the display plane, and in that each pocket (5 to 10) is connected by a channel (12 to 19) to a pressurised fluid source (27; 29) and possesses at least one exhaust orifice (20) for the pressurised fluid contained in the pocket. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif d'affichage. Le dispositif est caractérisé en ce que le support d'affichage (2) comprend des poches gonflables (5 à 10) à des zones prédéterminées de la surface d'affichage, de façon qu'à l'état gonflé, ces zones fassent saillie hors du plan d'affichage, que chaque poche (5 à 10) est reliée par un canal (12 à 19) à une source de fluide sous pression (27 ; 29) et comporte au moins un orifice d'échappement (20) du fluide sous pression contenu dans la poche. L'invention est utilisable pour des dispositifs d'affichage animé d'images, texte ou autres motifs similaires.

IPC 1-7

G09F 19/02; G09F 19/00

IPC 8 full level

G09F 19/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 19/02 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] WO 8002765 A1 19801211 - VICINO R [US]
- [X] US 1916988 A 19330704 - FRITZ PIESCHKE
- [X] GB 424848 A 19350301 - JOHN DALE NIXON, et al
- [A] WO 8301140 A1 19830331 - VICINO ROBERT K [US]
- [A] WO 8304124 A1 19831124 - VICINO ROBERT K
- [A] US 2348250 A 19440509 - GARDNER WILLIAM M, et al

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0267065 A1 19880511; DE 267065 T1 19881103; FR 2604550 A1 19880401; FR 2604550 B1 19900713

DOCDB simple family (application)

EP 87402138 A 19870924; DE 87402138 T 19870924; FR 8613478 A 19860926